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Jelen vannak a csatolt jelenléti ív szerinti küldöttek és Dr. Hill István és Dr. Kerekes János 

Pál, vendégek. 

 

Elnöki köszöntő 

Dr. Pintér Zsolt köszönti a megjelenteket. Kéri a határozatképesség megállapítását. 

 

Dr. Demjén Zsófia (titkárt helyettesítő vezetőségi tag): 

Megállapítja a határozatképességet: megállapítja, hogy 13:00-kor a jelenléti ív szerint a 30 

megválasztott országos küldöttből jelen van 16 területi küldött, így az ülés határozatképes. 

 

A jegyzőkönyv-vezető és jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztása  

 

Dr. Pintér Zsolt:  

Felkéri a titkár távollétében Dr. Demjén Zsófia vezetőségi tagot a titkár helyettesítésére, a 

jegyzőkönyv vezetésére, ahogy azt a legutóbbi vezetőségi ülésen megszavazták. Dr. Demjén 

Zsófia elfogadta a felkérést.  

A területi küldöttek egyhangúlag megszavazták Dr. Demjén Zsófiát jegyzőkönyvvezetőnek. 

 

Dr. Pintér Zsolt: jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Dr. Vizi Zsuzsannát és Dr. Horváth 

Lászlót. Mindketten vállalják a felkérést. 

A küldöttek Dr. Vizi Zsuzsannát és Dr. Horváth Lászlót 16-16 igen szavazattal elfogadták 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 

 

A jelölő - és a szavazatszámláló bizottság megválasztása  

 

Dr. Pintér Zsolt: Miután alelnököt, felügyelő bizottsági elnököt, felügyelőbizottsági tagot, és a 

megválasztott alelnök korábbi tisztségétől függően esetleg vezetőségi tagot is választani kell, 

szükséges lesz jelölő bizottságot és szavazatszámláló bizottságot is választani. Dr. Bánfi 

Andrást, Dr. Szentpétery Zselykét és Dr. Tancsa Nórát javasolja jelölő bizottsági tagoknak. 

Mindhárman vállalják a felkérést. 

A küldöttek Dr. Bánfi Andrást, Dr. Szentpétery Zselykét és Dr. Tancsa Nórát 16-16 igen 

szavazattal elfogadták jelölő bizottsági tagnak. 

 

Dr. Pintér Zsolt: Javasolja, hogy a jelöltek felállítása után a jelölő bizottság alakuljon át 

szavazatszámláló bizottsággá. Dr. Bánfi András, Dr. Szentpétery Zselyke és dr. Tancsa Nóra 

vállalják a szavazatszámláló bizottsági felkérést is.  



 

 

A küldöttek Dr. Bánfi Andrást, Dr. Szentpétery Zselykét és Dr. Tancsa Nórát 16-16 igen 

szavazattal elfogadták szavazatszámláló bizottsági tagnak. 

 

Dr. Pintér Zsolt: Kéri a jelölő és a számláló bizottság tagjait, hogy válasszanak maguk közül 

elnököt.  

A bizottság tagjai Dr. Szentpétery Zselykét választják elnöknek mind a jelölő -, mind a 

számláló bizottságban. 

 

Dr. Pintér Zsolt: Kéri a küldöttek hozzájárulását, hogy hangfelvétel készülhessen.  

A küldöttek egyhangúlag hozzájárulnak a hangfelvétel rögzítéséhez. 

 

A napirend elfogadása 

 

Dr. Pintér Zsolt: A mai ülés tervezett napirendjét a Meghívóban minden küldött megkapta. 

Ismerteti a tervezett napirendet. Kérdezi a küldötteket, hogy kíván-e valaki szólni a javasolt 

napirendi pontokkal kapcsolatban.  

Nincs hozzászólás. 

 

Pintér Zsolt: Ki fogadja el a kiküldött napirend tervezetet? 

Egyhangú igen. 

 

Dr. Pintér Zsolt:  

A Küldöttközgyűlés az ülés napirendjét elfogadta. 

 

1.) Elnöki tájékoztató (dr. Pintér Zsolt) 

2.) A Fővárosi Szervezet alelnökének megválasztása 

3.) A Fővárosi Szervezet Vezetőségi tagjának megválasztása (amennyiben szükséges) 

4.) A Fővárosi Szervezet Felügyelő bizottsági elnökének megválasztása 

5.) A Fővárosi Szervezet Felügyelő bizottsági tagjának megválasztása 

6.) Egyebek 

 

1.) Elnöki tájékoztató (dr. Pintér Zsolt)  

 

Dr. Pintér Zsolt:  

Beszámoló a május 24-i országos küldöttközgyűlésről. Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a 

legutóbbi országos küldöttközgyűlés jegyzőkönyve felkerült a honlapra, de ki is küldik a 

küldötteknek.  

Elfogadásra került a 2022-es költségvetés.  

A bizottságok beszámolóit is elfogadták. 

Dr. Punczmann Tamás küldött nyújtott be tagdíjemelésre javaslatot. Itt volt egy kisebb vita, 

de végül elfogadták. Megjegyzés: május 15-én hivatalosan eltörölték a veszettség oltások 

alkalmával beragasztandó hologramos matricát, már néhány ilyen matrica árából fedezhető a 

havi tagdíjkülönbség. 7 éve nem volt emelés, tehát már csak az infláció követése okán is 

nagyon aktuális volt az emelés. 

Volt egy korábbi, rendkívüli küldöttközgyűlés, ami végül nem lett határozatképes. Ennek 

kapcsán merült fel, hogy ezentúl a küldöttek legalább 30%-ának írásbeli kérelmére kelljen csak 



 

 

összehívni rendkívüli küldöttközgyűlést. Voltak pro és kontra érvek. Végül ez nem lett 

megszavazva. 

Dr. Gerencsér Ferenc nyújtott be az etikai bizottság működésével kapcsolatos javaslatot. Ezt 

megszavazták. 

Az önkéntes praxisminősítésre vonatkozó ajánlás is megszavazásra került. 

Dr. Szeghő Zsolt javaslatát is megszavazták az információáramlási szabályzattal kapcsolatban. 

A Kérődzőket ellátóállatorvosok kérelme is elfogadásra került a tagozatalapításra. 

 

Fővárosi szervezetet érintő ügyek: 

 

A fővárosi vezetőség 2023 június 8-i online vezetőségi ülésről szóban külön nem számol be, 

mert annak jegyzőkönyvét minden küldött e-mailben megkapta.  

Hozzászólásokat kér – ilyen nem volt. 

 

Tájékoztatja a küldötteket, hogy a mai napon megérkezett a végzés az elnökváltozás 

bejegyzéséről a bíróságról. Ez nagyon szerencsésen gyorsan zajlott a korábbi gyakorlatokhoz 

képest, így már jövő héten lehet a banknál is intézni a változás átvezetését. 

 

Dr. Hill István korábbi felügyelőbizottsági elnököt is felkérte, hogy nézze át az átadás átvétel 

jegyzőkönyvét és ha szükséges tegyen észrevételeket/adjon értékelést. 

Dr. Hill István az átadás/átvételt megfelelőnek tartja, egyetlen megjegyzése a szervezet 

követeléseinek (elsősorban tagdíj) áttekintése szükséges még.  

Pintér Dr. megköszöni a körültekintő értékelést és a felvetést. Ez alapján a következő időszak 

egyik legfontosabb gazdasági ügye lesz a tagdíjkövetelések áttekintése.  

 

A továbbképzési pontok elszámolása eddig nem történt meg. Dr. Vizi Zsuzsanna OB elnök 

áttekintette az országos szervezettől kapott nyilvántartást, és k. 120 főnél nem szerepelt 

legalább 300 pont. De ebben a létszámban benne vannak azok is, akik már nem tagjaink, illetve 

azok a fiatal tagok, akiknek időarányosan kell a továbbképzési pontokat teljesíteniük, tehát 

valószínűleg csak kb. 12-15 fő marad, akik valóban nem érték el az előírt pontszámot. Aki 

esetleg idén év elején utólag teljesítette, azoknak jóvá lesz írva, így tovább szűkülhet a lista. 

 

2.) Alelnök választása 

 

Dr. Pintér Zsolt: Jelöltnek ajánlja dr. Zöldi Tamást. Dr. Zöldi Tamás vállalja a jelöltséget. 

Nincs további ajánlás. A kkgy szavazzon a jelöltségről. 

A jelölőbizottság elnöke, dr. Szentpétery Zselyke megállapítja a jelölhetőséget, nincs 

összeférhetetlenség. A kkgy több mint 10%-a támogatta a jelölést, így Dr. Zöldi Tamás neve 

felkerül a szavazólapra. 

Szavazás 

A szavazatszámláló bizottság elnöke megállapítja, hogy 15 igen szavazattal megválasztották 

dr. Zöldi Tamást a MÁOK Fővárosi Szervezet alelnökének. 

 

Dr. Pintér Zsolt gratulál a megválasztott alelnöknek. 

 

 



 

 

3.) A Fővárosi Szervezet Vezetőségi tagjának megválasztása (amennyiben szükséges)  

 

Mivel a megválasztott alelnök nem vezetőségi tag volt, így nem szükséges új tagot választani, 

a napirendi pont okafogyott lett. 

 

4.) A Fővárosi Szervezet Felügyelő bizottsági elnök választása  

 

Dr. Pintér Zsolt: Jelöltnek ajánlja dr. Hill Istvánt. Dr. Hill István vállalja a jelöltséget. 

Nincs további ajánlás. 

A jelölőbizottság elnöke, dr. Szentpétery Zselyke megállapítja a jelölhetőséget, nincs 

összeférhetetlenség. A közgyűlés több mint 10%-a támogatta a jelöltségét, így neve felkerül a 

szavazólapra. 

Szavazás 

A szavazatszámláló bizottság elnöke megállapítja, hogy 16 igen szavazattal megválasztották 

dr. Hill Istvánt a MÁOK Fővárosi Szervezet Felügyelő bizottsági elnökének. 

 

5.) A Fővárosi Szervezet Felügyelő bizottsági tag választása  

Dr. Pintér Zsolt: Jelöltnek ajánlja dr. Kerekes János Pált. Dr. Kerekes János Pál vállalja a 

jelöltséget. A kollega hatósági állatorvos, ez nem okoz összeférhetetlenséget, mert a bizottsági 

tagság nem tisztségviselés. 

Nincs további ajánlás. 

A jelölőbizottság elnöke, dr. Szentpétery Zselyke megállapítja a jelölhetőséget, nincs 

összeférhetetlenség, a közgyűlés több mint 10%-a támogatta a jelöltté válást, neve felkerül a 

szavazólapra. 

Szavazás 

A szavazatszámláló bizottság elnöke megállapítja, hogy 16 igen szavazattal megválasztották 

dr. Kerekes János Pált a MÁOK Fővárosi Szervezet Felügyelő bizottsági tagjának. 

 

6.) Egyebek  

 

Dr. Pintér Zsolt: A megszavazott tagdíjemeléssel kissé tágabb lesz a szervezet felhasználható 

bevételi kerete. Erről jó lenne együtt gondolkodni, hogy mire szánjuk. Legyenek-e pl. ingyenes 

továbbképzések a fővárosi tagoknak. 

 

Dr. Demjén Zsófia: A fővárosi szervezet honlapjának szerkesztését átvettem. Javasolnám, hogy 

legyenek zárt, csak a tagság által hozzáférhető felületek.  

Látható többség elfogadja a javaslatot. 

 

Dr. Vizi Zsuzsanna: Lehet tudni, hogy kimerült-e a továbbképzési keret? 

 

Dr. Pintér Zsolt: Közel vagyunk hozzá, legutóbb 7 pályázatot fogadtunk el. Jó hír, hogy 85%-ban 

fiatalok pályáznak, ez is volt a cél. Augusztus végére nyílik meg a többieknek a lehetőség. Arról 

korábban a vezetőségi ülésen is volt szó, hogy a keret kimerülése esetén az idei költségvetés 

terhére vagy akár a korábbi évek eredménytartaléka terhére feltöltjük a keretet, ha lesz további 

igény. Erről a vezetőség dönthet majd. 

 



 

 

Dr. Pintér Zsolt: Az a cél, hogy a kamara egy békés, csendes, háttérben működő szervezet 

legyen. Igyekszünk a színvonalat emelni, jobbítani, de egyúttal a békés egymás mellett élés 

jegyében szeretnénk működni. 

 

Ha nincs más kérdés vagy hozzászólás, bezárja a küldöttközgyűlést. 

Mindenkinek köszöni a részvételt.  

 

 

 

 

Budapest, 2023. június 29. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                               Dr. Demjén Zsófia 

                                                                              Jegyzőkönyv vezető  

 

 

 

                       Dr. Vizi Zsuzsanna      Dr. Horváth László 

                  Jegyzőkönyv hitelesítő                                                                        Jegyzőkönyv hitelesítő  

 

 

 

 

 

                                                                                        Dr. Pintér Zsolt 

                                                                                         levezető elnök  
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